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 ר 'עדכוני יו. 1

 .הוספנו מרתונים לפי ביקוש במקצועות שונים, נרשמים למרתונים השונים 053 –סיכום מרתונים 

 . ח''בנוסף תהיה סדנת כתיבה של קו. נרשמים ליריד 033סדר גודל של  –לכל הסטודנטים יריד תעסוקה בזום -

התקיימה פגישה עם שי שקרוב ומיכל צנטר הדיקנית על תנאי הלימוד .  המשלחת למרוקו נמצאת בעבודה –משלחות 

 . ל''דובר על אופן הבחינות בחו. ל''של סטודנטים מחו

 . ופרים לנבחנים מטעם האגודה'נושא חלוקת צ

 . טקסי סיום תארים היו מוצלחים

  . טקסי סיום מועדוניםהתרחשו גם 

 

 

 יעקב קלמינסקי  –הצעה . 2

 . באגודה מועדון שחמט הקמתההצעה מדברת 

 . ההצעה היא שלמועדון יהיו נשיא וסגן נשיא שינהלו את המועדון. א''המועדון יתקיים ככל הנראה בת

 . שעות 03ז על ההתנדבות בסך ''נ 2בעלי התפקידים יקבלו 

בנוסף האגודה , והאם אפשרי לקדם את הנושא ר תבדוק מול האוניברסיטה מה הסטטוס''היו: לפרוטוקול

  .וסיף ותבדוק פרסומים דרך הניוזלטר האם יש ביקוש לנושאת
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 . ועדות חדשות במועצת האגודה 2הקמת  –הקמת ועדות . 3

 . תטפל בנושא יוקר המחיה( 1ועדה 

 . חברי מועצה בכל וועדה 5-7בין . דרכי פרסום ושיווק אגודת הסטודנטים( 2ועדה 

 . א משמעותינושא העלאת אחוז משלמי דמי הרווחה הו: ר''דבר היו

  .הינו מאתגרהדבר , כיוון שהאוניברסיטה מקוונת

 

שתוקם ועדה ליוקר המחיה , להעלות הצעה בישיבת המועצה הבאה שתתרחש ניתן :הצעת הנשיא

ועוד סטודנט מן , חבר נשיאות כמשקיף, חבר ועדת מכרזים, חבר ועדת כספים: אנשים  5שתורכב מ

 . המניין מתוך מצבת הסטודנטים

 . הנושא ננעל

 

 עקב התפטרות הנשיא בהמשך להסכם הגנטלמני בתחילת הקדנציה  : ר''הבחירות לתפקיד יו. 4

 . נשיא האגודה/  ר ועד מנהל''נגד תפקיד יו/תתקיים הצבעה חשאית בעדלבקשת חברי המועצה ובהמשך 

 

 .בהצלחה לכולם, אני מאמין בסטודנטים ובמועצה, אנחנו מתעסקים בעשייה – חבר המועצה שלומי

 

הייתה סברה . וב השניהיה תיקו גם בסיב. בבחירות שהתקיימו היה תיקו בין שחר לשלומי :דברי המבקר

נטלמני כלל את כך 'הגההסכם . שגם אם נעשה בחירות פעם שלישית התוצאה תהיה אותה תוצאה

וכרגע אנחנו בהליך שלפי התקנון מתקיים לאור שחר שבקו קיים את חלקו והתפטר . שהתקיים עץ או פלי

 . דרישה שהתקבלה מרבע מחברי המועצה לקיים הצבעה חשאית בעד ונגד ההליך

 

 :נעבור להצבעה חשאית

 בעד  6

 נגד  4

 נמנעים 3

 

 .ברוב קולות נבחר לנשיא המועצה שלומי עובדיה 

 

 . הישיבה ננעלה
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